2024年1至2月游泳隊訓練詳情

為提供學生有益課外活動,提倡體育訓練,游泳隊現招收有興趣及有能力的學生加入。參加游泳訓練學生須符合下列資格:

能以自由泳游畢 100 米或以上 及 背泳 或 蛙泳游畢 50 米或以上 四至六年級 能以自由泳游畢 100 米或以上 及 背泳 及 蛙泳游畢 50 米或以上

参加游泳隊 :	之學生 <u>必須</u> 出席	訓練,	詳情如下:(家長可	在看台免費觀看上課請況)	
	日期	星期	時間	地點	全期費用
^1/12	2/2023 至 20/1/2024 著	号仔游 汤	×池維修期間,所有泳	班將轉往中山公園游泳池鑑:	读上課。
6/1,13/1,20/1/2024		六	12:00nn — 1:00pm 【每節\$65 /1 小時】	中山公園室內恆溫游泳池 (專用泳線)【西營盤東邊街北16號】	\$715 (共七節)
	27/1/2024 3/2,17/2,24/2/2024		5:00pm - 7:00pm 【毎節\$130 /2 小時】	^灣仔游泳池 (専用泳線)【灣仔港灣道 27 號】	
集合:		訓	練開始前 <u>15 分鐘</u> 在	泳池正門入口處前集合	
解散:				正門入口處前 <u>自行解散離</u>	<u>위</u>
4月、88月測記		準及出席 會推薦參	率達80%或以上者,經教經	陳推薦,可正式加入泳天游泳隊接受 ;而校內選拔試表現被評定合資格才	
2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9.	保各泳各如警如30第當而如泳損與本學須經期個一中已遇會毀死在一中已過會對人人的可求在一个人。 學須拒論台情成天進的用情於絕大。 學須拒論台情成天進的用情於絕大。 一中已繼幹別為於絕大。 一中已過會對別為於實別之之, 一中已過會對別為於遺界之於於遺失, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時, 一時	,隨班人發頁會郵定轉完更的後有負教後理出W取寄未班成改新補限負練提由8W消至達導之泳學領公教離交缺號以,學參致堂班員泳司	練將不會另注往泳池入口 開泳池到泳池正門入口 房泳池到泳池正門入口 房泳池到泳池正門入口 房 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一 一	k會接受該報名,學員亦必須繳付至 所於上課前2小時內發出8號或以 將予取消,不設補課。 繳費用。如學員要求退費,泳會將 數會將安排學員轉往合適之游泳訓經 按學員意願處理。如學員寫於報意轉 按學界形式。 對國人 大會將文排學員轉往合適之游泳訓經 一一 一一 一一 一一 一一 一一 一一 一一 一一 一	△期泳班費用。 二颱風訊號或黑色暴 於所報學泳班開班 東班訓練,學員須繳 班安排,可要求退班 上之地址。 吸之泳帽(不包括人
報名 女法 公司	1)支票背面必須寫上學	生姓名、		同費用 【費用請以劃線支票(抬豆 :明【游泳隊】於 <u>2023 年 12 月</u> : 1205 室)。	
此致 各學生/學生家 零二三年十一	月二十十日			泳天游泳會有『 	限公司 謹啟
	4年1月6日至20	<u> </u>	游泳隊報名表		
然 口 别 · 202	+ 平 1 万 0 日 至 20	U24 T	2 / 3 24 B		
生姓名: ("	中文)	(英文)		·別: <u>女</u>
生日期:		年齡:	就讀學校:		
絡電話: (母親 <u>)</u>		(父親)	(可担	&收 SMS(短訊)之電話號碼)	
址:(地區,如:	大圍)(:	也址)			
				Ŀ:	

dd

\$ rec'd:

D/

CA □原班舊生/\$

WT Input by:

by C/TR/CQ(

Remarks:

#

on

on

D/

M

Μ

M)collected by

R fm

Jan - Feb 2024 Swimming Team Training Schedule

Aims to provide a healthy activity and promotion on swimming training, Swimming Team is now recruiting team members, the basic requirements are as follows:

P. 1 to P. 3	Being able to swim freestyle 100m or more, backstroke or breaststroke 50m or more
P. 4 to P. 6	Being able to swim freestyle 100m or more, backstroke and breaststroke 50m or more

P. 4 to P. 6	Being able	to swim freestyle 100m or	more, backstroke and breasts	stroke 50m or more			
Schedule are as foll	OWS: (Parents a	re welcome to observe the clas	s at spectator stand)				
Date	Day	Time	Venue	Fee			
^Wan Chai Swimming Pool will undergo maintenance from 1/12/2023 to 20/1/2024 and all swimming lessons will be arranged to Sun Yat Sen Memorial Park Swimming Pool							
6/1,13/1,20/1/202	4	12:00nn – 1:00pm (\$65/1 hour)	Sun Yat Sen Memon Swimming I (specific lanes) (16 Eastern Street North	Pool			
27/1/2024 3/2,17/2,24/2/202	Sat 4	5:00pm - 7:00pm (\$130/2 hours)	^Wan Chai Swimm (specific lanes) (27 Harbour Road, Wan Chai	ing Pool (7 sessions)			
Meeting Place	Arrive a	at the swimming pool m	ain entrance 15mins prior	to the start of lessons			
Dismiss Place	10	mins after the end of le	essons at the swimming po	ool main entrance			
1. Please report at the p students to the swim 2. At the end of lessons 3. Students need to pay 4. No make-up class wi 5. If Typhoon Signal to Win Tin website, will mail to the address will mail to the address to the student's stand a surplus is occurred agreed, student can 30days after the cour 8. Under the specific ci	ool entrance 15 min ming pool. Students students must follo full course amount ill be arranged for s o.8 or above / Blac No.8 or above / Blac www.wtsc.com.hk), failed, we will follo ess shown on the ap ard is not suitable, il, we will follow to choose to withdray see commences.	nutes prior to the class according who are late will be defined as own coach in leaving the swimm is even if joining the course after ick leave and casual leave. It Rainstorm Warning Signal is ack Rainstorm Warning Signal is the class will be canceled, no now the student's instruction to opplication form within 30days a our coach will suggest transfer the student's instruction to hold with the course, a check (balance).	ig to the date and time in the time is absent, make-up class is not allowing pool and be dismissed at the synthetic first lesson. We reserve the right shoisted or announcement is mad is likely to be hoisted 2 hours beformake-up class will be arranged, hold the payment or make a refur	wed. wimming pool main entrance. ght to reject the application. le by the Hong Kong observatory ore the course (details please refer and, if a refund is needed, a check to pay the difference occurred. If if the transfer arrangement is not an on the application form within ss location.			
damage is not includ 10. Address of Win Tin about 5minutes walk Interested and qualified write down at the back Please submit the check	ed). A \$30 per swin Swimming Club Lin from Exit B of For students please fin of the check (1) the ek or bank deposi	n cap fee will charge for LOST mited: Room 1205, Fortress To tress Hill MTR station); For en ll in the following reply-slip i e student name, (2) contact no	REPLACEMENT. wer, No. 250, King's Road, North quiry, please call 2512-2793. make a check payable to "Win T amber, (3) class number and plea pplication form to Win Tin offi	Point, Hong Kong (right turn for Sin Swimming Club Ltd", please ase mark down Swimming Team.			
Regards. Win Tin Swimmir 27 th November 20	23 		ication Form	·			
Training Date : 6/1/2	024 – 24/2/2024	4	<u> </u>				
Name:	((CHI)	(ENG)	Gender: <u>Female</u>			
Date of Birth: Y	M D	Age: Attending	School:	: Class			

Date of Birth: Y M D Age: _____ Attending School: ______ : Class______ Mobile(Mother) (Mobile for SMS) Address: (District, i.e. HK West)_____(Address)_____ Email: Name of Signature of

Pa	rents/Guardian:		Parents/G	uaraian:_				Date:		
CA	□Old student/\$	byC/TR/CQ(#	-	dd	D/	M) collected by	on	D/	M
WT	Input by :	Remarks:		\$ rec'd :			R fm	on	D/	M